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Z Á P I S   č. 10/2019 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 11. 12. 2019 
 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA,  H. Bartíková, Ing. V. Urbánek,          

                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Pelešková, Ing. P. Kosík, 

                    Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,  O. Mračková,  L. Reichel,  Ing. R. Šebl, 

                    JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,  

  

Omluveni:  I. Ptáčková 

 

Nepřítomni: Bc. J. Sochor, Ing. M. Coufal –dostavili se po zahájení 

 

 

Zapisovatel:    Ing. Roman Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, 

že je přítomno 12  členů zastupitelstva.  
 

 

 

Volba pracovních orgánů 
 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl:  Ing. Z. Bělohradská, L. Reichel 

 

Ing. R. Šebl navrhl:  JUDr. J. Márová 

 

Hlasování: 

 

pro                12       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková,  

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 

Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl: O. Mračková, Ing. V. Urbánek 

 

Ing. R. Šebl navrhl: Ing. P. Pelešková 

 

 

Hlasování: 

 

pro                12      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková,  

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 

Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

 

Připomínky k zápisu č. 9/2019  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

 

Zápis ze ZM č. 9/2019 je schválen. 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

Body  přijetí dotací a odměny zastupitelům  nebyly do dnešního dne naplněny a nebudou se 

projednávat 

 

 

1.   Žádost o změnu územního plánu 

2.   Zadání územního plánu 

4.   Rozpočtové opatření č. 5/2019  

5.   Čerpání rozpočtu k 30. 9. 2019 

6.   Návrh rozpočtu města na rok 2020 

7.   Vyhláška o místních poplatcích 

8.   Termíny jednání ZM v roce 2020 

10. Zpráva finančního výboru 

11. Zpráva kontrolního výboru 

12. Zpráva výboru rozvoje města 

13. Různé 
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Doplnění programu jednání: Nikdo v řádném termínu nepodal návrh na doplnění programu 

jednání. 

 

Hlasování: 

 

pro                12      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková,  

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 

Návrh byl přijat 

 

Program jednání byl schválen 

 

 

Na jednání byli pozváni zástupci společnosti RHG Roztoky, kteří podali informace o termínu 

výstavby sociálně zdravotního zařízení. 

 

V 18.05 hodin se dostavil zastupitel Bc. J. Sochor, přítomno 13 zastupitelů 

 
V 18.12 hodin se dostavil zastupitel  Ing. M. Coufal,  přítomno 14 zastupitelů 

 

 

Bod č. 1 - Žádost o změnu územního plánu 

 
Usnesení rady města č. 9/24-2019: 

 

Usnesení: Rada města Libčice nad Vltavou 

I. BERE NA VĚDOMÍ  

návrh společnosti DiamondHouse na změnu stávajícího územního plánu sídelního útvaru 

Libčice nad Vltavou dle přílohy tohoto materiálu,  

II. NEDOPORUČUJE  

zastupitelstvu města Libčice nad Vltavou schválit pořízení změny stávajícího územního plánu 

sídelního útvaru Libčice,  

III. UKLÁDÁ  

pořizovateli připravit materiál v této věci pro nejbližší jednání zastupitelstva města a 

starostovi města předložit tento materiál na nejbližším jednání zastupitelstva. 

 
 

Dne 10. 1. 2018 podala společnost DiamondHouse žádost o pořízení změny územního plánu 

Libčice nad Vltavou. Následně se pořizovatel v srpnu tohoto roku písemně dotázal, zda tato 

žádost má být vnímána jako požadavek do zadání nového územního plánu nebo skutečně jako 

návrh na pořízení změny stávajícího územního plánu sídelního útvaru Libčice. Žadatelem 

bylo potvrzeno, že se mu jedná skutečně o pořízení změny stávajícího územního plánu 

sídelního útvaru Libčice.  
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Proto je nutné žádost  předložit zastupitelstvu města Libčice nad Vltavou k projednání. Jen 

zastupitelstvo má, v samostatné působnosti, rozhodnout o tom, zda změna bude pořízena nebo 

návrh na její pořízení odmítnut.  

 

Náklady na městský rozpočet budou neutrální. Je předpoklad, že pokud Rada města Libčice 

nad Vltavou doporučí zastupitelstvu města žádosti vyhovět, zároveň podmíní její pořízení 

úplnou náhradou nákladů na její zpracování autorizovaným architektem a na její pořízení 

Městským úřadem Libčice nad Vltavou prostřednictvím tzv. létajícího pořizovatele.  

 

Pořizovatel považuje za možné žádosti vyhovět, časová úspora oproti pořízení nového 

územního plánu Libčice nad Vltavou bude cca 1 rok, ale s ohledem na nevýhody paralelního 

pořizování nového územního plánu Libčice nad Vltavou a změny stávajícího územního plánu 

sídelního útvaru Libčice nad Vltavou doporučuje žádosti spíše nevyhovět.  

 

Pokud jde o věcnou stránku věci, obecně změny ploch občanské vybavení na bydlení nejsou 

žádoucí, protože město Libčice nad Vltavou má nadbytek zastavitelných ploch pro bydlení a 

nemá k tomu odpovídající občanské vybavení v dostatečném rozsahu. Nicméně tento problém 

lze řešit i v rámci nového územního plánu.  

 

Diskuse: 

Ing. M. Coufal se dotázal na souvislost se stavební uzávěrou, Ing. P. Pelešková podpořila 

nesouhlas se změnou se zdůvodněním, že nebývá účelné pořizovat změnu starého ÚP 

současně s pořizováním ÚP. Ing. R. Šebl se dotázal na zařazení lokality do zadání ÚP, a 

doporučil pozvat investora na jednání VRM. Pořizovatel vysvětlil, že společnost 

DiamondHouse přes zaslaný dotaz nepotvrdila, že chce být do zadání nového ÚP zařazena. 

 
Usnesení č. 1/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města: 

I. BERE NA VĚDOMÍ  

návrh společnosti DiamondHouse na změnu stávajícího územního plánu sídelního útvaru 

Libčice nad Vltavou dle přílohy tohoto materiálu,  

 

II. NESOUHLASÍ  

s pořízením změny stávajícího územního plánu sídelního útvaru Libčice dle návrhu 

společnosti DiamondHouse.  

 

 

Hlasování: 

 

pro               12       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková,  JUDr. J. Márová, 

                                   PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

proti              0                                   

 

zdržel se        2            Bc. J. Sochor, Ing. M. Coufal 

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 2 - Zadání územního plánu 

 
Usnesení rady města č. 2/25-2019: 

 
Usnesení: Rada města 

I. bere na vědomí  

předložený návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou dle přílohy tohoto materiálu, 

II. doporučuje 

Zastupitelstvu města Libčice nad Vltavou schválit zadání územního plánu Libčice nad Vltavou 

v předkládané podobě, 

III. ukládá 

starostovi města předložit projednaný návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou 

zastupitelstvu města k projednání a k případnému schválení. 

Důvodová zpráva:  Referoval Arch. Boček a odpovídal na dotazy veřejnosti. 

Rada města Libčice nad Vltavou přijala své usnesení č. 4/2-2019, ve kterém doporučila 

zastupitelstvu města zahájit proces pořízení nového územního plánu. Následně dne 6. 2. 2019 

na jednání Zastupitelstva města Libčice nad Vltavou bylo přijato usnesení 3/3-2019 o pořízení 

nového územního plánu Libčice nad Vltavou. Na základě tohoto usnesení bylo dále 

rozhodnuto, že pořizovatelem územního plánu bude Městský úřad Libčice nad Vltavou, který 

si zajistí splnění kvalifikačních požadavků pro výkon územně plánovacích činností. Následně 

pořizovatel ve spolupráci s vedením města zpracoval návrh zadání nového územního plánu. 

Tento návrh zadání nového územního plánu byl dne 16. 9. 2019 rozeslán dotčeným orgánům, 

krajskému úřadu, sousedním obcím a tzv. oprávněným investorům k uplatnění jejich 

požadavků podle ust. § 47 stavebního zákona. Požadavky vyplynuvší ze stanovisek nebo 

odborných vyjádření dotčených orgánů a oprávněných investorů byly promítnuty do bodu 14. 

návrhu zadání. Rovněž dne 16. 9. 2019 byla prostřednictvím úřední desky informována o 

návrhu zadání také veřejnost v Libčicích. Uplatněné požadavky jsou shrnuty v bodu 6. návrhu 

zadání. Pouze zastupitelstvo města může v samostatné působnosti dle ust. § 47 odst. 5 

stavebního zákona schválit zadání územního plánu. Před tímto jednáním předkládaný návrh 

zadání projednala dne 30.10.2019 Rada města Libčice nad Vltavou a doručila zastupitelům jej 

projednat a schválit. Protože byly splněny všechny zákonné podmínky pro zpracování a 

projednání zadání územního plánu, doporučuje předkladatel zastupitelům zadání nového ÚP 

schválit. 

Na základě jednání zastupitelstva města č. 9-2019 předložil Arch. Boček  opravené zadání 

územního plánu. 

 

Přílohy: 

 projednaný návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou s datací 4. 12. 2019 
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Diskuse: 

Ing. P. Pelešková poděkovala pořizovateli za profesionální přístup a nápravu zadání a 

poukázala na nezapracování připomínek VRM před zveřejněním návrhu zadání ÚP. 

Ing. R. Šebl připomněl kompetence VRM. 

 
Usnesení č. 2/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města 

I. bere na vědomí  

projednaný návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou dle přílohy tohoto materiálu, 

II. schvaluje 

zadání územního plánu Libčice nad Vltavou, 

III. ukládá 

starostovi města prostřednictvím pořizovatele zajistit zpracování návrhu územního plánu pro 

společné projednání. 

Hlasování: 

 

pro                14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,   

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 4 - Rozpočtové opatření č. 5/2019  
 

Usnesení rady města č. 3/25-2019: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 5/2019 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 87.039.600,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 87.039.600,-- Kč. 

 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 5/2019. 

Diskuse: 

Ing. R. Šebl se dotázal na nezrealizované akce. 

Ing. P. Pelešková připomněla důležitost připravenosti projektů. 
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Usnesení č. 4/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2019 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 87.039.600,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 87.039.600,-- Kč. 

 
Hlasování: 

 

pro                14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

Bod č. 5 -  Čerpání rozpočtu k 30. 9. 2019 
 

Usnesení rady města č. 10/24-2019: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města 

k 30. 9. 2019 s celkovými výdaji ve výši 29.424.587,-- Kč a celkovými příjmy ve výši   

75.606.636,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2018. 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města k 30. 9. 2019. 

 
Usnesení č. 5/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města k 30. 9. 2019 s celkovými výdaji 

ve výši 29.424.587,-- Kč a celkovými příjmy ve výši  75.606.636,-- Kč včetně zapojení 

zůstatku roku 2018. 

 
Hlasování: 

 

pro               14       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,   

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 6 - Návrh rozpočtu města na rok 2020 

 
Usnesení rady města č.1/23-2019: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtu města na rok 

2020 jako vyrovnaný s celkovými příjmy ve výši 52.093.000,-- Kč a celkovými výdaji ve výši  

52.093.000,-- Kč.  

 

Dne 21. 11. 2019 proběhlo jednání  rady a pracovníků MěÚ, kde byl sestaven návrh  rozpočtu 

města na rok 2020. 

 

Diskuse: 

Bc. J. Sochor se dotázal na položku architektonické soutěže a na umístění spolkového domu 

na náměstí, další diskuse o spolkovém domě byla přesunuta do  bodu zpráva VRM. 

 

Usnesení č.6/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města schvaluje návrh rozpočtu města na rok 2020 jako vyrovnaný s celkovými 

příjmy ve výši 52.093.000,-- Kč a celkovými výdaji ve výši  52.093.000,-- Kč.  

 
Hlasování: 

 

pro                14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,   

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 7 - Vyhláška o místních poplatcích 

 
Usnesení rady města č. 5/25-2019: 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit obecně závaznou vyhlášku č. 

1/2019 o místních poplatcích. 

 
Na základě usnesení rady města č. 3/22-2019 je zpracována nová vyhláška o místních 

poplatcích v souladu s platnou legislativou. 
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Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se dotázala na kalkulaci příjmů a výdajů za odpady. 

Ing. R. Šebl se dotázal na vývoj množství separace v čase. Ing. Coufal navrhl prověření 

možnosti dohody s Firmou Regios na jinem způsobu účtování obsluhy svozu odpadu (dle  

podnětu ekonomky paní Majtenyiové). Místo objetých kilometrů platit od svezeného 

množství. 

 

Z diskuse vyplynul požadavek na prověření množství TKO odpadů v závislosti na množství 

separovaného odpadu. 

 

Bc. J. Sochor podal protinávrh odsouhlasit vyhlášku se změnou v čl. 18- výše platby 500,-Kč 

na občana a rok. 

 

Hlasování: 

 

pro              2        Bc. J. Sochor, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti             7            Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, Ing. Z. Bělohradská, 

                                   Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, Ing. V. Urbánek,                             

 

 

zdržel se       5           Ing. P. Bartoš, MBA   P. Pelešková, Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, 

                                  PhDr. P. Schönfeld,      

 
Toto usnesení nebylo přijato. 

 
 

Usnesení č. 7/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019 o místních poplatcích. 

 

Hlasování: 

 

pro              12        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,   

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,  

 

proti              1            Bc. J. Sochor 

                         

zdržel se        1            Ing. R. Šebl,  

 

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 8 - Termíny jednání ZM v roce 2020 

 
Usnesení rady města č. 11/24-2019: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s termíny jednání 

zastupitelstva města v roce 2020 následovně - 12. 2. 2020,  15. 4. 2020,  17. 6. 2020   

16. 9. 2020, 16. 12. 2020 od 18.00 hodin. 

Starosta města může provést změny termínu jednání ZM v případě nečekaných událostí. 

Změna termínu bude vyhlášena s dostatečným časovým předstihem. Dále může starosta svolat 

mimořádné jednání ZM v případě naléhavé potřeby. Vše v souladu s ustanovením zákona 

128/2000 Sb. o obcích. 

 
Starosta navrhl termíny jednání zastupitelstva města v roce 2020 následovně: 

12. 2. 2020,  15. 4. 2020,  17. 6. 2020,  16. 9. 2020, 16. 12. 2020. 

 

Ing. P. Pelešková navrhla z důvodu možnosti zastupitelů podat včas materiály do ZM doplnit 

usnesení následovně: 

 

stávající text usnesení by byl za a), doplnění by pak bylo za b) 

varianta I doplnění: 

b) zastupitelstvo města ukládá radě města informovat členy zastupitelstva v předstihu alespoň 

30 dní o termínech jednání rady města v následujícím měsíci. 

nebo varianta II doplnění: 

b) zastupitelstvo města ukládá radě města stanovit harmonogram jednání  rady města a 

zveřejnit jej na internetových stránkách města Libčice nad Vltavou. 

 

Starosta sdělil, že tato záležitost momentálně předložená musí být projednána radou města. 

 
Usnesení č. 8/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s termíny jednání zastupitelstva města v roce 2020 následovně - 

12. 2. 2020,  15. 4. 2020,  17. 6. 2020,  16. 9. 2020, 16. 12. 2020 od 18.00 hodin. 

Starosta města může provést změny termínu jednání ZM v případě nečekaných událostí. 

Změna termínu bude vyhlášena s dostatečným časovým předstihem. Dále může starosta svolat 

mimořádné jednání ZM v případě naléhavé potřeby. Vše v souladu s ustanovením zákona 

128/2000 Sb. o obcích. 

 
Hlasování: 

 

pro              14        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 10 - Zpráva finančního výboru 

 

Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávu ze dne 31. 10. - 4. 11. 2019 a  z 2. 12. 2019. 

 

Usnesení č. /10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 31. 10. - 4. 11. 2019 a   

z 2. 12. 2019. 

  

Hlasování: 

 

pro                14      Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,   

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 11 - Zpráva kontrolního výboru 

 
Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 25. 11. 2019. 

 
Usnesení č. 11/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 25. 11. 2019.  

 
Hlasování: 

 

pro             14         Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 12 - Zpráva výboru rozvoje města 

 
Předsedkyně výboru rozvoje města předkládá zprávu ze dne 7.12. 2019. 

 
Ing. P. Pelešková shrnula práci výboru v tomto roce. 

Dále byla řešena otázka architektonické soutěže a umístění spolkového domu. 

PhDr. P. Schönfeld v té souvislosti doporučil provést průzkum v okolních obcích z hlediska 

počtu a velikosti obdobných zařízení. 

Bc. J. Sochor doporučil řešit umístění spolkového domu s ohledem na další potřeby města 

jako je koupaliště, sportovní hala, pozemek ZUŠ. 

Ing. P. Pelešková zdůvodnila, proč by zadání soutěže by mělo schválit zastupitelstvo. 

Starosta sdělil, že by návrh měl projednat VRM a podpořil předložení návrhu zastupitelstvu 

města. 

Místostarosta vznesl požadavek, aby  na následujícím jednání výboru bylo hlasováno  o 

schválení pořádání architektonické soutěže na nové centrum Libčic v té podobě, v jaké byla 

doposud projednávána na výboru rozvoje města. 

 

Usnesení č. 12/10-2019 z 10. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 11. 12. 2019 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti výboru rozvoje města ze dne  

7. 12. 2019.  

 

 
Hlasování: 

 

pro               13       Ing. P. Bartoš, MBA, H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                                   

 

zdržel se        1            Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D. 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 13 –Různé 

 
O. Mračková se vyjádřila ke článku v Libčických novinách a sdělila, že nebude dále reagovat. 

PhDr. P. Schönfeld se dotázal, proč není ve statutu Libčických novin žádná kompetence 

zastupitelstva. 

Starosta se vzdálil a předal vedení místostarostovi. 

Místostarosta odpověděl, že se jedná o kompetenci rady města. 

Ing. M. Coufal se dotázal na odměny ředitelům škol, na kritéria při jejich rozdělování, 

tajemník odpověděl, že základním kritériem je správa příspěvkové organizace. 

Bc. J. Sochor hovořil na téma koupaliště. 
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J. Menšík doporučil navýšit kapacitu svozu nebezpečného odpadu a doporučil v rámci 

plánování výstavby spolkového domu aktualizovat potřeby spolků. 

 

   

 

 

 
Místostarosta skončil jednání ve  20.40 hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 11. 12. 2019 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič   13. 12. 2019                         

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:    O. Mračková 

 

 

                                                                                      

 

                                                                                       Ing. V. Urbánek 

 

 

 

 

                                                                                       Ing. P. Pelešková 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                               

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                            
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